
             REFERAT FRA BESTYRELSESMØDET 

 
 

Mandag den 9. januar 2023. Kl. 16.30. 
 

Sundsmarkvej 14, Sønderborg 
 

Alle til stede 
 

 
D A G S O R D E N: 

 
 

1. Deltager fra bestyrelsen i arbejdet med grønne ambassadører og biodiversitet. 
Se mødeindkaldelse fra Project Zero i bilag. 
Beslutning: Det har ikke den store interesse for tiden. 
 

2. Forretningsgang for post. 
Beskrivelse tilrettes ud fra drøftelserne på sidste møde (bilag). 
Beslutning: Godkendt. 
 

3. Forrentning af individuelle moderniseringslån. 
Har været 4 % i 2011-2022 Administrationen foreslår samme procentsats i 2023. 
Beslutning: Godkendt. 
 

4. Evaluering af beboerbladet. Godt med bidrag fra afdelingerne. Der rammes bredt. 
Beslutning: Godt blad. Ros til bladudvalget. 
 

5. Evaluering af bestyrelsesarbejdet. Evalueringen blev drøftet og gennemgået. Tidligere tiltag og 
kurser drøftet. Yderligere viden om økonomi ønskes af en del af bestyrelsen. 
Beslutning: Kursus i økonomi i og omkring hovedforeningen en lørdag formiddag i ulige 
weekender en mulighed. Delemner, som ønskes som en del heraf, meddeles til 
forretningsføreren. 
 

6. Orientering fra administrationen. 
a. Orientering om udlejningen og nye opnoteringer i december måned 2022 (Bilag 

eftersendes). 
Beslutning: Taget til efterretning. 

b. Indgåede jule- og nytårshilsener. Forelægges til orientering på mødet. 
Beslutning: Taget til efterretning. 

                             
7. Orientering ved formanden. Forretningsfører og formand har været til Søbos 

styringsdialogmøde for 2021 5. januar 2023. Bl.a. er ventelisterne drøftet. Der kommer et 
referat. Formand og næstformand har haft møde med Søbos antenneforening. Der tages nu 
initiativ til et repræsentantskabsmøde, hvor alle er på valg, da der p.g.a. corona og andre 
forhold ikke har været møde flere år.  
Beslutning: Taget til efterretning. 

 
8. Orientering ved bestyrelsesmedlemmerne. EJ fortalte om Sønderborg Varmes prisstigninger, 

som har været nødvendige. Der er fuld gang i tilslutningerne. OS fortalte om kurset den 28. 
januar 2023 og de foreløbige tilmeldinger. OS fortalte om repræsentantskabsmøde i BL, hvor 
bl.a. inflationshjælp, klima og renoveringer var på dagsordenen.  
Beslutning: BL sættes på dagsordenen til næste møde (OS). 

 
9. Evt.  
 
 
 
Annalise Lyngkilde  /  Hans Peter Hollænder 
Formand                  /  Forretningsfører 


